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ZAPISNIK S 

25. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 
održane 04. studenog 2021. godine od 17:30 sati u prostorijama MO, Ružićeva 14 

 
 
 

  
Uz sljedeći  

 
DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
2. Raspored sredstava za komunalne prioritete na području MO Školjić-Stari grad za 

2022. godinu 
3. Razno 

 
                                                                             

Sjednici su bili nazočni: Sandra Ivić, Barbara Miletić, Palma Karković Takalić, Juro Perković,  
Robert Baus 

 
 

AD 1 
 
Zapisnik s 24. sjednice usvojen 
 
AD 2 
Vijećnici su upoznati s obrazloženjima nadležnih gradskih odjela i gradskih komunalnih 
društava na prve prijedloge komunalnih prioriteta dostavljenih od strane VMO u svibnju 2021. 
godine. 
 
Nakon provedene rasprave, Vijeće je većinom glasova usvojilo sljedeći raspored sredstava 
za realizaciju komunalnih prioriteta u 2022. na području MO: 
 

1 Proširenje javne rasvjete u Ulici Alda Colonnella kod kućnog broja 2 72.000,00 kn 

2 
Radovi uz postavu javne slavine na dječjem igralištu u Ulici Žrtava 
fašizma između kućnih brojeva 6 i 8 

19.000,00 kn 

3 
Postava javne slavine na dječjem igralištu u Ulici Žrtava fašizma između 
kućnih brojeva 6 i 8 

15.000,00 kn 
 
 



  

29.4 
Izrada prometnog elaborata uređenja prometa u Vodovodnoj ulici od 
kućnog broja 23 do kućnog broja 45 

15.000,00 kn 

UKUPNO : 121.000,00 KN 
 

Na ovaj zaključak vijećnica Palma Karković Takalić imala je izdvojeno mišljenje. 
Vijećnica je suglasna i slaže se da je rasvjetno tijelo u ulici Ulici Alda Colonnella kod kućnog 
broja 2 potrebno, ali smatra da se to ne bi trebalo raditi na terenu koji nije u vlasništvu Grada 
ili u najmanju ruku ne iz sredstava Mjesnog odbora, tim više što su ona uistinu relativno 
mala. Ovime istina podižemo sigurnost u ovom dijelu kvarta, ali i vrijednost zemljišta koje je u 
privatnom vlasništvu, smatra Karković-Takalić. 
 
Nastavno na ovo mišljenje, Vijeće je zaključilo kako je potrebno i prije usvajanja komunalnih 
prioriteta na gradskom vijeću potrebno pronaći tko je točno vlasnik tog zemljišta (i je li ono 
uistinu izvan sustava javnog dobra), te pokušati ishoditi njegovu suglasnost. 
 
AD 3 
 
Pod točkom „razno“  

- vijećnik Perković ukazao je na nesanirani prekop u Vodovodnoj kod k.br. 25 i 39 
- vijećnica Palma Karković Takalić ukazala je na ostatak prometnog stupa na prilazu 

parkiralištu Školjić kod benzinske postaje Ine, a preko kojeg je nedavno pala njena 
susjeda i teško ozljedila 

 
Kako nije bilo dodatne rasprave sa zaključcima, predsjednica VMO je u 19:30 zaključila 
sjednicu. 
 
  
Tajnik MO                                                                                                 Predsjednica VMO 
Robert Baus                                                                                              Sandra Ivić 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


